
Favoriti hlásia útok na prvenstvo

  

V ženskej kategórii plánujú v tomto roku zaútočiť na trón dlhoročné stálice podujatia,
hráčky družstva „Vydýchané z lavičky“, ktoré sa skladá zo slovenských reprezentantiek.
Za tento tím odpovedá členka tímu Alexandra Riecka.

- Klasická otázka, plánujete sa aj v tomto roku zúčastniť 3x3 Basket Tour? Ak áno, aký je
dôvod na tento rok?
„V prvom rade by som chcela spomenúť, že ma veľmi teší, že aj na Slovensku bude kvalitná

3x3 Tour v ženskej kategórii a nemusíme sa len orientovať na výjazdy do Čiech a Maďarska,
aby sme získali potrebné body v celosvetovom 3x3 rankingu a popasovali sa s dostatočnou
konkurenciou. Samozrejme, že sa so svojím dlhoročným tímom "Vydýchané z lavičky"
chystáme navštíviť niekoľko miest na Slovensku z dôvodu prípravy na tohtoročné prvé
Európske olympijské hry v Baku, kde som bola do širšieho kádra nominovaná bohužiaľ len s
jednou spoluhráčkou z môjho tímu, ktorý sa zaslúžil o to, že slovenský basketbalový 3x3 tím sa
môže tejto významnej udalosti zúčastniť a z dôvodu pokúsiť sa túto tour vyhrať (úsmev).“

  

- 10 zastávok s veľkým finále v Piešťaňoch, bude 10. ročník 3x3 Basket Tour kvalitnejší
ako ten predošlý?
„Propagácia 3x3 basketbalu sa v poslednom čase veľmi zlepšila, tak dúfam, že budeme mať

možnosť stretnúť a popasovať sa s výbornými družstvami nabitými aj s extraligovými hráčkami,
ale hlavne dúfam, že sa rozrastie účasť nielen v ženských ale aj v mládežníckych kategóriách.“

  

- Aké sú vaše tímové ciele v rámci 3x3 Basket Tour?
„Náš ciel je zúčastniť sa čo najviac turnajov a skončiť do štvrtého miesta, aby sme sa mohli

zúčastniť a vyhrať finálový turnaj v Piešťanoch (úsmev), keďže sa nám to minulý rok
nepodarilo.“
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  - Aká je vaša tohtoročná motivácia na 3x3 Basket Tour?
„Ako tím sme trošku stratili motiváciu na základe toho, že sme neboli všetky z tímu nominované

do širšieho výberu reprezentácie, ktorá má možnosť zabojovať o účasť na prvých Európskych
olympijských hrách v Baku v 3x3 basketbale. Dúfam a pevne verím, že táto skúsenosť baby
nezlomí, lebo viem ako tento šport milujú.“

- Na ktoré podujatia plánujete v rámci tohtoročnej tour zavítať?
„Určite sa zúčastníme dvoch bratislavských podujatí, zastavíme sa aj v Senci a špekulujeme s

účasťou v Banskej Bystrici a v Žiline.“

  

- Kto z minuloročných tímov patrí podľa vás k okruhu favoritom?
„Samozrejme tím okolo Romany Vyňuchalovej, len ich účasť je ohrozená jej výberom do

slovenskej reprezentácie v klasickom basketbale a materskými povinnosťami Timei Sujovej. V
mužskej kategórii je ako vždy môj favorit Letný vánok, ktorým držím palce (úsmev).“
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- Akou formou by ste pozvali niekoho kto zatiaľ váha s účasťou na 3x3 Basket Tour?
„Netreba váhať, treba si to prísť vyskúšať a verím, že ho tá atmosféra strhne tak, že sa nebude

vedieť dočkať ďalšieho podujatia. Je to nie len o basketbale, ale aj o prežití krásneho leta
plného zážitkov v kruhu basketbalových fanatikov. Vyzývam týmto všetky basketbalové kluby na
Slovensku o propagáciu basketbalu 3x3 hlavne v mládežníckych kategóriách, je to perfektné
doplnenie hluchého mimosezónneho letného obdobia.“

Kým v ženskej kategórii je konkurencia nabitá, u mužov sa plánuje útok na obhajobu v
podaní slovenského reprezentačného tímu, ktorý vystupuje pod názvom "Letným
Vánkom." Pred samotným začiatkom turnaja sme vyspovedali Jaroslava Ciha.

- Klasická otázka, plánujete sa aj v tomto roku zúčastniť 3x3 Basket Tour? Ak áno, aký je
dôvod na tento rok?
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„Určite áno, dôvody netreba hľadať, v prvom rade milujeme tento šport. Ďalej je to zábava,
stretnutia a porovnanie sa či ešte nepatríme do starého železa a aj pobiť sa o medzinárodné
súťaže.“

- 10 zastávok s veľkým finále v Piešťaňoch, bude 10. ročník 3x3 Basket Tour kvalitnejší
ako ten predošlý?

„Na túto otázku sa mi ťažko odpovedá, pretože neviem kto sa na turnajoch zúčastní. Tajne
dúfam, že to bude kvalitnejší ročník a že sa ho zúčastní viac družstiev, ktoré sa budú chcieť
pobiť o víťazstvá.“

- Aké sú vaše tímové ciele v rámci 3x3 Basket Tour?

„Ciele sú určite najvyššie – obhájenie slovenského šampióna.“

- Aká je vaša tohtoročná motivácia na 3x3 Basket Tour?

„(Úsmev), tá sa vždy nájde. Najväčšia je, že nemáme radi prehry a samozrejme ďalšou je
postup na medzinárodný turnaj.“
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- Na ktoré podujatia plánujete v rámci tohtoročnej tour zavítať?„Uvidíme, je možné, že aj na všetky, ale to bude závisieť od viacerých faktorov – dovolenky,zdravie, rodina, robota, atď.“- Kto z minuloročných tímov patrí podľa vás k okruhu favoritom?„Opäť otázka, na ktorú sa v tomto momente ťažko odpovedá, ale 100% môžem povedať, žeLetný Vánok (smiech). Dúfam, že sa zúčastnia aj minuloroční finalisti a pribudnúť ďalšie kvalitnédružstvá.“- Akou formou by ste pozvali niekoho kto zatiaľ váha s účasťou na 3x3 Basket Tour?„Bol by som veľmi rád, aby na každý turnaj prišlo viac družstiev ako po minulé roky. Všetci„streetbaloví“ organizátori našli spoločnú reč a spoločnými silami sa pokúsia o väčšiespopularizovanie tohto športu. Hlavne mladšie ročníky majú veľkú šancu presadiť sa vbudúcnosti a zabojovať o reprezentačný dres. V roku 2020 by už 3x3 basketbal mal byť naOlympiáde, preto myslím, že to je dostatočná motivácia.“
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